
Vår visjon: idrettsglede for alle – aktivitet gjennom hele livet 

 

Årsmøte 21.mai 2025 

 

Vedlegg A 

KIR årsberetning 2024  

Idrettsrådets medlemmer 
Johnny Løcka, styreleder (KIF) 

Bjørn Haavengen, nestleder (Kongsberg O-lag) 

Magne Roland, styremedlem (Skrim IL) 

Kent Harald Kulleseid, styremedlem (Skrim IL) 

Gunn-Marit Storum, styremedlem (BK Svømming) 

Hanne Johansen, styremedlem (KCD) 

Jardar Komperud, styremedlem (Kongsberg Wakeboardklubb) 

Henriette Louise Meum (ungdomsrådet) 

Jonas Myhra, varamedlem (KIF) 

John-Fredrik Lehn Pedersen, varamedlem (KIF) 

 

Generelt 
Idrettsrådet har hatt 11 styremøter siden årsmøtet 2024. I tillegg har det vært nedsatt 
ukentlige arbeidsmøter internt mellom styreleder og daglig leder.  På noen av 
arbeidsmøtene har også andre styremedlemmer deltatt når det har vært behov. I løpet 
av året har det blitt gjennomført flere møter på dagtid med kommunens administrasjon 
iht. samarbeidsavtalen. 
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Samarbeid med kommunen 
Iht. samarbeidsavtalen har KIR vært i politisk utvalg for kultur og oppvekst (UKO) i 
september der vi presenterte oss og la frem vårt arbeid. Vi har også hatt vårt årlige møte 
med kommunedirektøren i desember. I begge disse møtene opplever vi å bli tatt godt 
imot, og at kommunen er opptatt av arbeidet vårt og ønsker ett videre samarbeid. 

 

Målene vedtatt på årsmøtet 2024 
a) Prioritere midler til vedlikehold av eksisterende anlegg, inklusive klubbeide 

anlegg. 
b) Gjennomføre eksisterende kulturanleggsplan vedtatt høsten 2021. 
c) Effektiv bruk av eksisterende idrettsanlegg. 
d) Styrke frivilligheten gjennom ett tettere samarbeid mellom de forskjellige 

instanser som er involvert i idrettens arbeid. 
 

Målene endret i Kongsberg idrett og aktivitetsråd for 2025 

a) Prioritere midler til vedlikehold og utvikling av eksisterende anlegg, inklusive 
klubbeide anlegg. 

b) I samarbeid med idrettslagene og Kongsberg kommune utarbeide 
kulturanleggsplanen for perioden 2026-2029. Gi støtte til idrettslagene i utviklingen av 
klubbeide anlegg. 

c) Jobbe for en arealeffektiv bruk av eksisterende idrettsanlegg, med høyere utnyttelse 
av antall timer og brukere. 

d) Styrke frivilligheten gjennom ett tettere samarbeid mellom de forskjellige instanser 
som er involvert i idrettens arbeid. 

e) Aktivt søke økonomisk støtte til oppstart og drift av aktivitet på tvers av idretten og 
fellesskapet i Kongsberg. 

 

 
 



Vår visjon: idrettsglede for alle – aktivitet gjennom hele livet 

 

Årsmøte 21.mai 2025 

Ansettelse av daglig leder 
Marita Storholt ble ansatt som daglig leder og startet opp i jobben 1.mars 2024. Hun har 
kontor på Steinhuset, Hyttegata 1 i Kongsberg der flere fra frivilligheten har 
kontorfellesskap. Innredning av lokale og kontorfasiliteter ble utført i februar/mars 2024.  

Daglig leder har gjennom 2024 hatt fokus på disse oppgavene: 

- Bli kjent med idrettslag, introduksjonsmøter er gjennomført med 38 av 42 
idrettslag. 

- Oppdatering av arkiv og kontaktlister i idretten 
- Utvikle og oppdatere hjemmeside og sosiale plattformer til KIR 
- Synliggjøre og markedsføre oss som idrett og aktivitetsråd 
- Skapt samarbeidsallianser med andre aktuelle instanser i Kongsberg. Det har 

blitt nedsatt en folkehelsegruppe på tvers av ulike instanser for å samhandle 
fremover. I tillegg har KIR inngått ett samarbeid med Kirkens bymisjon og 
turistforeningen om å samhandle om 12 felles turer gjennom Friluftslivets år 
2025. 

- Etablere gode rutiner for samarbeidet med Viken idrettskrets. 
- Søke om midler og utvikle prosjekter innenfor våre interesser som idrett og 

aktivitetsråd. 

KIR har jobbet med å skape ett godt arbeidsmiljø og gode rammer rundt stillingen, her 
kan blant annet nevnes: 

- Vi har signert en avtale med Ø.H. regnskapsbyrå for økonomioppfølgingen. 
- Vi har etablert oss i kontorfellesskap i Steinhuset på Mynta. 
- Inngått avtale om lissens av NIF digitale IT systemer. 
- Opprettholdt kommunal støtte i 2025. 
- Enighet med kommunen om oppgavene, og at samarbeidet skal utvides i tiden 

som kommer. 
 

Idretten: ett sted å høre til 
Vi jobber med å få flere unge inn i idretten og bidra til å hindre utenforskap. Her kan blant 
annet nevnes: 

- Ungdomsrådet har fast plass i idrettsrådet. 
- DL har hatt informasjonsmøte med alle tre klasser på idrettslinja for å informere 

om vårt arbeid, samt å forsøke å rekruttere ungdommen inn i ulike 
prosjektarbeidsgrupper. 

- DL har hatt foredrag for 3.klasse idrettslinja for å fortelle hva ett idrettsråd og 
hvordan vi er organisert under NIF. 

- Fordelt statlige støttemidler til idrettslag etter formelen for LAM tildelingen. 
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- Fordelt statlige ekstramidler til idrettslag våren og høsten 2024. 
- Vi har hatt fokus på å tydeliggjøre kriteriene for bruk av disse midlene, både i e-

post til idrettslagene, i media og på våre hjemmesider. 
- Vi har sendt inn forslag til nye kriterier til utviklingstilskudd 2025 til kommunen for 

å inkludere flere målgrupper. 
- DL har søkt og fått midler fra NIF til ulike aktivitetstiltak for flyktninger i regi av 

Kongsberg turistforening. 
 

Kongsberg.no 
Sammen med Kongsberg næringsforum (KNF) har vi inngått en avtale om å samle 
informasjonen om idretten på Kongsberg på hjemmesiden til Kongsberg.no. 

Denne siden vedlikeholdes og driftes av KNF og «vekst i Kongsberg». Hjemmesidene til 
hvert av idrettslagene linkes opp under en felles fane for idretten. Idrettsrådet tar ansvar 
for fellesinformasjonen. Lagene tar ansvar for sine egne sider. Målet er å skape 
begeistring og gi idretten mer synlighet. Nytt i 2024 er ny «det-skjer-kalender» der alle 
oppfordres til å legge ut sine arrangement. KIR har også jobbet frem en ny fane som 
omhandler senior-tilbud i Kongsberg og deres aktiviteter. KIR har gjennom høsten laget 
en oversikt over organiserte aktivitetstilbud i grupper for seniorer på tvers av ulike 
organisasjoner. 

 

Idrettskonferansen 2024 
Iht. samarbeidsavtalen mellom KIR og KK ble det gjennomført en idrettskonferanse 
12.mars i Kongsberg Musikkteater med ca. 50 deltakere. På agendaen var det innlegg fra 
utvikling og anlegg om kulturanleggsplanen, fra Viken idrettskrets om prosjektarbeid, fra 
KIR om status i vårt arbeid og fra ledelsen i LS om Landsskytterstevnet på Heistadmoen 
2025.  

Planen er at dette gjøres til et årlig arrangement. 

 

Økonomi 
Eget punkt på agendaen under årsmøte. Regnskapsrapport for 2024 legges frem. 

KIR har fordelt og utbetalt disse midlene i 2024: 

Lokale aktivitetsmidler (LAM)  2.591.079 

Ekstramidler våren 2024:       285.843 

Ekstramidler høsten 2024:       424.835 



Vår visjon: idrettsglede for alle – aktivitet gjennom hele livet 

 

Årsmøte 21.mai 2025 

BK Basket           30 000 

 

KIR har mottatt en søknad fra idrettslag om utviklingstilskudd. Vi har behandlet og 
innvilget BK Basket 30 000 kr i 2024. 

 

Gjennom søknader om støtte til ulike prosjekter har KIR fått tildelt dette i 2024: 

«Ungdom som vil litt mer» fra Gjensidigestiftelsen: 300 000 kr 

«Senior-aktivitet» fra Aktiv i Buskerud, Buskerud Fylkeskommune: 150 000 kr 

«diverse utstyr til prosjekter» Gavesjekk fra Sparebank BV: 80 000 kr 

«Flyktninger midler» fra NIF: 50 000 kr 

 

Videre utvikling av idrettsanlegg 
Sammen med kommunen har vi startet en kartlegging for å få oversikt over hvordan vi 
bruker våre idrettsanlegg. Kommunen har satt opp kamera for å telle brukerne av de 
største idrettsflatene. Dette for å få en bedre forståelse av hva som skal prioriteres 
fremover. KIR har også sendt inn nye kriterier for tilskudd til klubbeide anlegg til 
kommunen gjeldene for 2025.  KIR har møter med kommunen kvartalsvis for oppfølging 
av fremdriften på kulturanleggsplanen.  

KIR har spesielt fokus på Kongsberghallen og har som målsetting å få på plass en 
langsiktig plan for vedlikehold og bruk.  

Nye vedtekter for Kongsberghallen er vedtatt av kommunestyret. 

 

Deltakelse på konferanser/nettverkssamlinger 
Egne møter/konferanser 

- Idrettskonferansen 12.mars 
- Årsmøte 15.mai 
- Ekstraordinært årsmøte 20.november 
- Informasjonsmøte for idrettslag 20.november 

 

Deltakelse på andre konferanser 
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KIR er opptatt av å ha en god og jevnlig dialog med Viken idrettskrets og prioriterer å være 
tilstedte og delta på deres arrangementer. I 2024 har KIR deltatt på følgende lokale, 
regionale og nasjonale arrangement: 

- Samling «Verdien av idretten» i Vestfossen 18.april 
- Regional anleggskonferanse Drammen 26.april 
- Idrettskretstinget, Lørenskog 24-25.mai 
- «I samme båt konferanse» i regi av Viken Idrettskrets, 30.mai-1.juni 
- Regional anleggskonferanse Lillestrøm 13.september 
- Nasjonal anlegg- og idrettsrådskonferanse, Gardermoen 18-20.september 
- Forkonferanse «En leken idrett», Folkehelsekonferansen, Tønsberg 23.oktober 
- Samling IR nettverk regionalt på Lampeland 6.november 
- Samling daglig ledere regionalt Lampeland 7.november 
- Kongsberg-konferansen 13.november 

 

Oppsummering av året som har gått 
Året har vært preget av høy aktivitet, etablering av rutiner og oppstart av fellesprosjekter. 
KIR har vært opptatt av å opprettholde kommunens satsing på idrett i et krevende 
økonomisk år. Støtteordningene er opprettholdt, men vi er forberedt på at midler til 
vedlikehold og drift vil bli redusert i en periode fremover. 

Daglig leder har i sitt første år prioritert å bli kjent med idrettslagene og etablere kontakt 
med de instanser som jobber inn mot idrettens oppgaver og ansvar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


